
 

 

 

Young Scientists Activity (February 2022) 

Maximum Awarded Number of Stars = 1 

(2202 فبراير) نشاط للعلماء الصغار  

1الحد الأقصى للنجوم =   

 

 Each Young Scientist should have a family visit during February 2022 to 
one of her/his family relatives. During this visit, the Young Scientist 
should take a STEM book from IP Wave collection with her/him and read 
the book at their relatives’ place and talk about the book to his relatives. 

 Each Young Scientist child should write a one page (maximum 20 lines 
using any language) about this visit, which book is read, family response 
about the STEM book, etc. Parents should write on behalf of their children 
if they cannot write themselves and/or help them in writing.  

 Parents should send this form back to us by Whatsapp. 

 

  أحد أفراد العائلة مثل الجد الصغار يقوم بزيارة بمساعدة الوالدين الى كل طفل فى قائمة العلماء، 
ل هذه خلا .2022خلال شهر فبراير  ، أو أحد أصدقاء العائلة الخالةالعم، العمة، الخال، ، الجدة 

التى تم شرائها من  (كتب علمية و تكنولوجية)  STEM الزيارة يقوم العالم الصغير بأخذ أحد كتب

ويقوم الوالدين بمساعدة الطفل اذا معه ويقرأه للعائلة أو يشرح لهم الكتاب )  IP Waveشركة 

 احتاج لذلك(.

  سطرباستخدام  20يقوم بكتابة صفحة واحدة )بحد أقصى كل طفل من قائمة العلماء الصغار يجب أن

. مسموح للوالدين والكتاب الذى اختاره وتعليقات العائلة على الكتاب أى لغة( عن هذه الزيارة
 بالكتابة نيابة عن الطفل أو مساعدته لو كان لا يستطيع الكتابة.

  الاستمارة الى الشركة.هذه يقوم الوالدين بارسال 
 

 

 

 

 



 

 

 

Young Scientist Name:        Age: 

 

One Page Summary 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 العمر:        اسم العالم الصغير:

 الملخص


